
ACTA DEL CONSEJO MUNICIPAL DEL DISTRITO OESTE

Nº de Acta: 2

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 3 de mayo de 2021

Hora inicio/fin: 19:00 / 20:30

Lugar: Centro Urban

Miembros asistentes:

D. José Luís López Ibáñez
D. Vicent Francesc Sales Mateu
Dª. Marinela Mónica Barabás
D. Jesús Emilio Pérez Almazán
D. Pedro Gómez Simón
D. Pascual Barreda Martínez
Dª Anunciación Lainez Castel
D. José Vte. Álvarez Miravet
D. Pedro Bermúdez Bolos
D. Francisco Martínez Gómez
Dª. Concepción Guillamón Albalate
D. Ramón Muñoz Buj
D. José Ramón Broncano García
Dª. Encarna Marmaneu Aguilar
D. Emilio Meneses Morejón
D. Raul Cantos Salvador
Dª. Laura Bachero Colomer
D. Pablo Ibañez García
Dª. M Amparo Garrigós Calixto
D. Ramón Cifre Andreu
D. Eugeni Fabregat Ros

M  iembros ausentes:  

Dª. Verónica Ruíz Escrig
Dª. Lorena Bachero Colomer
D. Casto Moya Macias
Dª. Alexandra Lipan
Dª. Luz María Ramos Casas
Dª. Irene Gómez Santos
D. Héctor Altava Meliá
D. Eduardo Castillo Serrano
D. Vicente Gonell Mulet
D. Enrique J Guillamón Pradas

Presidente (PSOE)
Concejal (P Popular)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (P Popular)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser y ady.
AVV Cultural Cardenal Costa y ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reyes y Ctra. Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C Alcora y ady
AVV La Choquera
AVV Las Galeras y ady.
AVV Los Ángeles
AVV Rei En Jaume
AVV San José Obrero “Cremor”
AVV Santo Domingo
AVV y Propietarios Gpo San Arturo
A Veinal i esportiva Venta Nova
AVV Raval Universitari
AVV La Dehesa
AVV Maset Blau

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (Alcaldía)
Vocal (PSOE)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Vocal (Ciudadanos)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Vocal (Vox)
AVV Morteras
AVV Partida Benadresa
AVV San Lorenzo (*)
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D. Matias Miranda Palanques
Dª. Eva Valero Martínez
Dª. Esther Franch Gimeno
Dª. Rosa Lidón Ejarque Gual
D. Antonio Lara Falcó

AVV Racó del Mercader(*)
AMPA Ceip Benadresa
AMPA Ceip Jaime I
AMPA Ceip Vicente Artero (*)
AMPA Colegio Grans i Menuts

EXCUSA AUSENCIA (*)

Secretaria:
Inmaculada Arnau Picazo

Por la Presidencia se declara abierta la sesión, procediéndose a tratar el orden del 
día establecido:  

  1º.-  APROBACIÓN  DE  LA ACTA DEL  CONSEJO  DEL  DISTRITO  OESTE 
CELEBRADA EL 25 DE ENERO DE 2021.

Debido a que no se les ha podido facilitar  el  borrador de la  acta del  Consejo 
celebrada el 25 de enero de 2021 a los miembros del mismo, por la caída del sistema 
informático durante el mes de abril,  se deja su aprobación para la próxima reunión del 
Consejo.

2º.- NOMBRAMIENTO MIEMBROS DEL CONSEJO DEL DISTRITO OESTE.

Toma posesión como miembro del Consejo del Distrito Oeste, el Sr. José Ramón 
Broncano García, representante de la AVV Los Ángeles.

3.- INFORME DEL PRESIDENTE.

El Sr Presidente propone la creación de un grupo de difusión de wasap para los 
miembros del Consejo con el fin de que les llegue la información más rápida.

4º.- RESOLUCIÓN DE PROPUESTAS.

No se ha recibido ninguna resolución de las propuestas pendientes.

4ª.- RUEGOS Y PREGUNTAS.

El Sr. Ramón Cifre, representante de la AVV La Dehesa, propone dar nombre a 
una calle paralela a la Ctra Alcora, el Sr. Presidente le comunica que hay problemas de 
reparcelación,  cuando  se  solucione  ya  se  podrá  pedir  nombre  a  la  calle.  Solicita  la 
reparación de un espejo que está doblado a la salida de la calle Pico Aneto hacia la calle 
Racó del Mercader. Instalación de señales de prohibido aparcar en la calle Monte Perdido 
(desde la entrada por la rotonda hasta la curva) ya que estacionan vehículos y dificultan la 
circulación en ese tramo. Por último solicita la instalación de bancos de mobiliario urbano 
en la urbanización.

El Sr. Pablo Ibáñez, representante de la A Veinal i esportiva Venta Nova, propone 
que en las obras del nuevo carril bici, se tenga en cuenta el tema de los desagües y la 
canalización para poner las farolas.  Solicita la  instalación de dos bancos de mobiliario 
urbano, una mesa de pin pon y aparatos de gimnasia para gente mayor en la nueva zona 
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verde  que  se  está  ejecutando  en  el  Grupo.  Reitera  información  sobre  la  empresa  de 
transportes en la que hay abierto un expediente de reclamación por la actividad molesta 
que  se  está  ejerciendo  en  la  zona,  el  Sr.  Presidente  informa  que  por  parte  del 
Ayuntamiento está pendiente de una auditoría acústica. Solicita el asfaltado de la calle ya 
que debido al paso de camiones está en malas condiciones. Solicita la conexión al resto de 
alumbrado de las 5 farolas que están frente al número 484. Solicita la limpieza las cunetas 
de la zona y de solares que debido a la falta de limpieza hay ratas.

La Sr. Raul Cantos, representante de la AVV Santo Domingo, comunica la queja 
de que al hacer el nuevo carril, han quitado tramo de acera y los vehículos pasan a un 
metro de las viviendas.  Solicita la  instalación de dos espejos a las salidas de la  calle 
Turquía y  calle Rio Montnegre. Solicita una solución al problema de la ubicación de los 
contenedores  de  basura  ya que  cuando  llueve  se  encharca  la  zona  y  los  vecinos  no 
pueden tirar la basura. Por último pregunta por la obras que hay al lado del Grupo, el Sr.  
Presidente informa que está pendiente la recepción de dicha obra.

El Sra. Encarna Marmaneu, representante de la AVV Rei En Jaume, solicita la 
reposición de los contenedores de reciclaje de Rei  En Jaume que se llevaron para el 
colegio y aún están sin contenedores. Exponen la queja de que se están haciendo obras 
ilegales en los solares de Viveros Molina, el Sr. Presidente informa que el propietario está 
apercibido de expedientes de Infracción urbanística por parte del Ayuntamiento.

El Sr. Eugeni Fabregat, representante de la AVV Maset Blau, agradece que se 
pintara la parte de abajo de las farolas, parece ser que de ésta forma los perros no orinan 
en ellas. Expone que al lado de la Plaza Mar Egeo, hay un solar y una morera muy grande, 
y considera que puede suponer un peligro para los niños que juegan en la Plaza.

La Sra. M Amparo Garrigós, representante de la AVV Raval Universitari, pregunta 
cuándo estará en funcionamiento el  Centro de Salud del Raval Universitari.  Solicita un 
semáforo entre las calles Jesús Martín Martín y José María Mulet. Comenta los locales 
vacíos que hay por  la  zona que son de la  Consellería  y  que sería interesante que el 
Ayuntamiento adquiriera alguno, el Sr. Presidente informa que están todos en venta y que 
van a ver la posibilidad de quedarse con alguno. Pregunta si el Casal Jove del Raval está 
en funcionamiento y que actividades se están realizando. Solicita más alumbrado en el 
Parque Carmen Albert  y  en  la  calle  de detrás  del  consultorio.  Por  último proponen la 
instalación de un baño público en el Parque Carmen Albert.

La  Sra.  Laura  Bachero,  representante  de  AVV  Grupo  San  Arturo,  solicita  la 
limpieza de solares.  Expone la queja de la  existencia de ratas en el  Parque Mérida y 
reclama más iluminación en dicho Parque.

El  Sr.  Ramón  Muñoz,  representante  de  la  AVV  Las  Galeras  y  adyacentes, 
comunica que no está conforme con el  taxi-bus y están esperando contestación de la 
reunión que se hizo hace meses sobre ese tema. Solicita el asfaltado urgente en la calle 
Remolcador. Solicita se retire la señal de recogida de broza, debido a que la gente lo utiliza 
además como vertedero de escombros y basuras. Por último hace constar que la semana 
pasada habían unas personas midiendo las calles de la  urbanización,  preguntando los 
vecinos para que eran esas mediciones y los técnicos no contestaron de forma correcta.
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La Sra. Anunciación Lainez, representante de la AVV Cultural Cardenal Costa y 
adyacentes, solicita se retiren los anclajes que están sin los contenedores que ya retiraron. 
Solicita la limpieza de los imbornales que están sucios. Reitera la solución al problema de 
las juntas de dilatación en la calle Pintor Oliet. Expone que en la Avda. Espronceda no está 
claro si  hay carril  bici  o no y que no se hace uso de ese carril.  Reitera la retirada de 
badenes en la Plaza Donoso Cortés. Reitera el cambio de ubicación de un espejo situado 
en la calle Maestro Llorens. Por último solicita la instalación de pasos elevados en la Avda. 
Barcelona.

El Sr. José Ramón Broncano, representante de la AVV Los Ángeles, pregunta en 
qué situación se encuentra el Plan General, el Sr. Presidente informa sobre el proceso en 
que se encuentra tanto el Plan Estructural como el Plan Permenorizado del PGOU. Solicita 
una reunión con el Sr. Presidente para visitar la Urbanización y comentar los problemas 
directamente.  Comenta que sobre tema del  transporte urbano no está de acuerdo.  En 
cuanto a la ubicación de los contenedores hay que instalarlos todos juntos al lado de la 
caseta. Solicita la instalación de un espejo en la calle Santa Pola por falta de visibilidad. 
Reclama que quedan tres viviendas sin tener conexión de alcantarillado. Por último expone 
que hay mucho terreno para dotar de servicios públicos toda la zona de las urbanizaciones 
de montaña.

El Sr. Pedro Gómez, Vocal (PSOE), propone inmovilizar una trapa de Facsa que 
hay junto a la caseta de fiesta de la urbanización ya que hace ruido y se mueve.

Y no habiendo mas asuntos que tratar, se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y treinta minutos, extendiéndose de ella la presente acta, que firman el Presidente y 
la Secretaria de la Junta, en el lugar y fecha al principio expresados.
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ACTA DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRICTE OEST

Núm. d'Acta: 2

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 3 de maig de 2021

Hora inicie/fi: 19:00 / 20:30

Lloc: Centre Urban

Membres assistents:

Sr. José Luís López Ibáñez
Sr. Vicent Francesc Sales Mateu
Sra. Marinela Mónica Barabás
Sr. Jesús Emilio Pérez Almazán
Sr. Pedro Gómez Simón
Sr. Pascual Barreda Martínez
Sra. Anunciació Lainez Castel
Sr. José Vte. Álvarez Miravet
Sr. Pedro Bermúdez Bolos
Sr. Francisco Martínez Gómez
Sra. Concepción Guillamón Albalate
Sr. Ramón Muñoz Buj
Sr. José Ramón Broncano García
Sra. Encarna Marmaneu Aguilar
Sr. Emilio Meneses Morejón
Sr.. Raul Cantos Salvador
Sra. Laura Bachero Colomer
Sr. Pablo Ibañez García
Sra. M Amparo Garrigós Calixto
Sr. Ramón Cifre Andreu
Sr. Eugeni Fabregat Ros

M  *iembros absents:  

Sra. Verónica Ruíz Escrig
Sra. Lorena Bachero Colomer
Sr.. Casto Moya Macias
Sra. Alexandra Lipan
Sra. Luz María Ramos Casas
Sra. Irene Gómez Santos
Sr. Héctor Altava Meliá
Sr. Eduardo Castillo Serrano

President (PSOE)
Regidor (P Popular)
Vocal (Alcaldia)
Vocal (P Popular)
Vocal (PSOE)
AVV Ctra. Borriol, Roser i ady.
AVV Cultural Cardenal Costa i ady.
AVV El Saboner
AVV Gpo. Reis i Ctra. l'Alcora
AVV Gpo.S José Obrero, C l'Alcora i ady
AVV La Choquera
AVV Les Galeres i ady.
AVV Los Ángeles
AVV Rei En Jaume
AVV San José Obrer “Cremor”
AVV Santo Domingo
AVV i Propietaris Gpo Sant Arturo
A Veinal i esportiva Venda Nova
AVV Raval Universitari
AVV La Dehesa
AVV Maset Blau

Vicepresidenta (Compromís)(*)
Vocal (Alcaldia)
Vocal (PSOE)(*)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Vocal (Ciutadans)
Vocal (Podem-Esquerra Unida)
Vocal (Vox)
AVV Morteras
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Sr. Vicente Gonell Mulet
Sr. Enrique J Guillamón Pradas
Sr. Matias Miranda Palanques
Sra. Eva Valero Martínez
Sra. Esther Franch Gimeno
Sra. Rosa Lidón Ejarque Gual
Sr. Antonio Lara Falcó

AVV Partida Benadresa
AVV Sant Lorenzo (*)
AVV Racó del Mercader(*)
AMPA Ceip Benadresa
AMPA Ceip Jaume I
AMPA Ceip Vicente Artero (*)
AMPA Col·legi Grans i Menuts

EXCUSA ABSÈNCIA (*)

Secretària:
Inmaculada Arnau Picazo

Per la Presidència es declara oberta la sessió, procedint-se a tractar l'ordre del dia 
establit:  

  1r.-  APROVACIÓ  DE  L'ACTA  DEL  CONSELL  DEL  DISTRICTE  OEST 
CELEBRADA EL 25 DE GENER DE 2021.

Degut a que no se'ls ha pogut facilitar l'esborrany de l'acta del Consell celebrada 
el 25 de gener de 2021 als membres del mateix,  per la caiguda del sistema informàtic 
durant el mes d'abril, es deixa la seua aprovació per a la pròxima reunió del Consell.

2n.- NOMENAMENT MEMBRES DEL CONSELL DEL DISTRICTE OEST.

Pren possessió com a membre del Consell del Districte Oest, el Sr. José Ramón 
Broncano García, representant de l'AVv Los Angeles.

3.- INFORME DEL PRESIDENT.

El Sr President proposa la creació d'un grup de difusió de wasap per als membres 
del Consell amb la finalitat que els arribe la informació més ràpida.

4t.- RESOLUCIÓ DE PROPOSTES.

No s'ha rebut cap resolució de les propostes pendents.

4a.- PRECS I PREGUNTES.

El Sr. Ramón Cifre, representant de l'AVV La Dehesa, proposa donar nom a un 
carrer  paral·lel  a la  Ctra l'Alcora,  el  Sr.  President  li  comunica que hi  ha problemes de 
reparcel·lació, quan se solucione ja es podrà demanar nom al carrer. Sol·licita la reparació 
d'un  espill  que  està  doblegat  a  l'eixida  del  carrer  pic  d'Aneto  cap  al  carrer  Racó  del 
Mercader.  Instal·lació  de  senyals  de  prohibit  aparcar  al  carrer  Monte  Perdido  (des  de 
l'entrada per la rotonda fins a la corba) ja que estacionen vehicles i dificulten la circulació 
en  aqueix  tram.  Finalment  sol·licita  la  instal·lació  de  bancs  de  mobiliari  urbà  a  la 
urbanització.

El Sr. Pablo Ibáñez, representant de la A Veinal i esportiva Venta Nova, proposa 
que en les obres del  nou carril  bici,  es tinga en compte el  tema dels  desguassos i  la 
canalització per a posar els fanals. Sol·licita la instal·lació de dos bancs de mobiliari urbà, 
una taula de pin posa i aparells de gimnàstica per a gent gran en la nova zona verda que 
s'està executant en el Grup. Reitera informació sobre l'empresa de transports en la qual hi 
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ha obert un expedient de reclamació per l'activitat molesta que s'està exercint en la zona, el 
Sr. President informa que per part de l'Ajuntament està pendent d'una auditoria acústica. 
Sol·licita l'asfaltat del carrer ja que a causa del pas de camions està en males condicions. 
Sol·licita la connexió a la resta d'enllumenat dels 5 fanals que estan enfront del número 
484. Sol·licita la neteja les cunetes  de la zona i de solars que a causa de la fal*ta de neteja 
hi ha rates.

La Sr. Raul Cantos, representant de l'AVV Santo Domingo, comunica la queixa 
que en fer el nou carril, han llevat tram de vorera i els vehicles passen a un metre dels 
habitatges. Sol·licita la instal·lació de dos espills a les eixides del carrer Turquia i  carrer 
Rio Montnegre. Sol·licita una solució al problema de la ubicació dels contenidors de fem ja 
que quan plou s'entolla la zona i els veïns no poden tirar el fem. Finalment pregunta per 
l'obres que hi ha al costat del Grup, el Sr. President informa que està pendent la recepció 
d'aquesta obra.

La Sra.  Encarna Marmaneu,  representant  de l'AVV Rei  En Jaume,  sol·licita  la 
reposició dels  contenidors de reciclatge de Rei En Jaume que es van emportar  per al 
col·legi i encara estan sense contenidors. Exposa la queixa que s'estan fent obres il·legals 
en els  solars  de Vivers  Molina,  el  Sr.  President  informa que el  propietari  està  advertit 
d'expedients d'Infracció urbanística per part de l'Ajuntament.

El Sr. Eugeni Fabregat, representant de l'AVV Maset Blau, agraeix que es pintara 
la part de baix dels fanals, sembla ser que d'aquesta forma els gossos no orinen en elles. 
Exposa que al  costat  de la  Plaça Mar Egea,  hi  ha un solar  i  una morera molt  gran,  i 
considera que pot suposar un perill per als xiquets que juguen en la Plaça.

La Sra.  M Amparo Garrigós,  representant  de l'VV Raval  Universitari,  pregunta 
quan estarà en funcionament el Centre de Salut del Raval Universitari. Sol·licita un semàfor 
entre els carrers Jesús Martín Martín i José María Mulet. Comenta els locals buits que hi ha 
per la zona que són de la Conselleria i que seria interessant que l'Ajuntament adquirira 
algun,  el  Sr.  President  informa que estan tots en venda i  que veuran la  possibilitat  de 
quedar-se amb algun. Pregunta si el Casal Jove del Raval està en funcionament i  que 
activitats s'estan realitzant. Sol·licita més il·luminat al Parc Carmen Albert i  al carrer de 
darrere del consultori. Finalment proposen la instal·lació d'un bany públic al Parc Carmen 
Albert.

La Sra. Laura Bachero, representant d'AVV Grup Sant Arturo, sol·licita la neteja de 
solars. Exposa la queixa de l'existència de rates al Parc Mèrida i reclama més il·luminació 
en aquest Parc.

El Sr. Ramón Muñoz, representant de l'AVV Les Galeres i adjacents, comunica 
que no està conforme amb el taxi-bus i estan esperant contestació de la reunió que es va 
fer fa mesos sobre aqueix tema. Sol·licita l'asfaltat urgent al carrer Remolcador. Sol·licita 
es retire el senyal de recollida de brossa, pel fet que la gent l’utilitza a més com a abocador 
d'enderrocs i fems. Finalment fa constar que la setmana passada havien unes persones 
mesurant  els  carrers  de  la  urbanització,  preguntant  els  veïns  perquè  eren  aqueixos 
mesuraments i els tècnics no van contestar de manera correcta.
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La  Sra.  Anunciació  Lainez,  representant  de  l'AVV  Cultural  Cardenal  Costa  i 
adjacents, sol·licita es retiren els ancoratges que estan sense els contenidors que ja van 
retirar. Sol·licita la neteja dels embornals que estan bruts. Reitera la solució al problema de 
les juntes de dilatació al carrer Pintor Oliet. Exposa que en l'Av. Espronceda no és clar si hi  
ha carril bici o no i que no es fa ús d'aqueix carril. Reitera la retirada de guals en la Plaça 
Donoso Cortés.  Reitera  el  canvi  d'ubicació  d'un espill  situat  al  carrer  Maestro Llorens. 
Finalment sol·licita la instal·lació de passos elevats en l'Av. Barcelona.

El Sr.  José Ramón Broncano, representant de l'AVV Los Angeles, pregunta en 
quina situació es troba el Pla General, el Sr. President informa sobre el procés en què es 
troba tant el Pla Estructural com el Pla Permenoritzat del PGOU. Sol·licita una reunió amb 
el  Sr.  President  per  a  visitar  la  Urbanització  i  comentar  els  problemes  directament. 
Comenta que sobre tema del transport  urbà no està d'acord.  Quant a la ubicació dels 
contenidors cal instal·lar-los tots junts al costat de la caseta. Sol·licita la instal·lació d'un 
espill al carrer Santa Pola per falta de visibilitat. Reclama que queden tres habitatges sense 
tindre connexió de clavegueram. Finalment exposa que hi ha molt de terreny per a dotar de 
serveis públics tota la zona de les urbanitzacions de muntanya.

El Sr. Pedro Gómez, Vocal (PSOE), proposa immobilitzar una trapa de Facsa que 
hi ha junt a la caseta de festa de la urbanització ja que fa soroll i es mou.

I  no havent-hi  mes assumptes que tractar,  s'alça la  sessió,  sent  les veintiiuna 
hores  i  trenta  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta,  que  signen  el  President  i  la 
Secretària de la Junta, en el lloc i data al principi expressats.
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